

Title (en)

PRESS-PICK UP WITH PRECOMPRESSOR INTENDED FOR THE TRUSSING OF DRYED AND TEDDED FODDER.

Title (de)

SAMMELPRESSE MIT VORPRESSE UM FUTTERBALLEN ZU FORMEN.

Title (fr)

RAMASSEUSE PRESSE A PRECOMPRESSEUR DESTINEE AU BOTTELAGE DE FOURRAGE SEC ET PREFANE.

Publication

**EP 0244434 A1 19871111 (FR)**

Application

**EP 86905864 A 19861013**

Priority

FR 8515233 A 19851011

Abstract (en)

[origin: FR2588441A1] The fodder is collected by a pick up (24) and conveyed by the conveyor (3) into the supply channel (4), comes out through the orifice (5), picked up by the compressor (6) by an alternating and lateral motion in the channel (7). The fodder is compressed by the compressor (6) by means of the transmission attached to the tractor (8) which drives a transfer case (9) followed by a crankshaft (10) controlling the compressor (6) in synchronisation with the conveyor (3). Application: bale press

Abstract (fr)

Le fourrage est ramassé par un pick-up (24) puis transporté par l'ameneur (3) dans le canal d'alimentation (4), sortant par l'orifice (5) qui est repris par le compresseur (6) grâce à un mouvement alternatif et latéral dans le canal (7). Le fourrage est précomprimé par le compresseur (6) grâce à la transmission attachée au tracteur (8) qui entraîne un boîtier de renvoi (9) suivi d'un vilebrequin (10) commandant le compresseur (6) synchronisé avec l'ameneur (3). Application: presse à balles.

IPC 1-7

**A01F 15/04; A01F 15/10**

IPC 8 full level

**A01F 15/04** (2006.01); **A01F 15/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01F 15/04** (2013.01); **A01F 15/101** (2013.01); **A01F 2015/048** (2013.01); **A01F 2015/102** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702216A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

**FR 2588441 A1 19870417; FR 2588441 B1 19871224**; AU 6528086 A 19870505; EP 0244434 A1 19871111; WO 8702216 A1 19870423

DOCDB simple family (application)

**FR 8515233 A 19851011**; AU 6528086 A 19861013; EP 86905864 A 19861013; FR 8600349 W 19861013